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P R U B Ě Ž N Á  Z P R Á V A 

z 19. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy – I. část,   

které se konalo dne 10. září 2020 

od 8.30 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

    60 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 3 poslanci PS     

         PČR) 

      4 členové ZHMP videokonferenčně 

    19 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

      4 zástupci ředitelky MHMP 

                                4 ředitelé a zástupci odborů MHMP  

                                                     7 ředitelů organizací 

                  3 poslanci PS PČR (z toho současně i členové ZHMP) 

                  

CELKEM přítomných: 98 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

JUDr. Petr Novotný 

 

Mgr. Eva Horáková – od 18,30 do 20 hodin 

 

MUDr. Tomáš Kaštovský – od 10 do 11 hodin 

 

Ing. Jana Komrsková  

(připojena videokonferenčně) 

 

Ing. Ladislav Kos 

(připojen videokonferenčně) 

 

Ing. Ondřej Prokop 

(připojen videokonferenčně) 

 

Ing. Martin Sedeke 

(připojen videokonferenčně) 

          

 

19. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 8,30 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

http://www.praha.eu/
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K tomuto jednání Zastupitelstva byla přijata opatření, která respektovala 

doporučení Hygienické stanice hlavního města Praha. Hlavní město Praha umožnilo 

starostům městských částí, ředitelům odborů a ředitelům organizací sledování jednání 

tohoto Zastupitelstva prostřednictvím videokonference nebo online přenosu. Aktivní 

zapojení do tohoto jednání bylo pro starosty, ředitele odborů a organizací možné formou 

videokonference nebo telefonicky.  

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Bc. Michaela Krausová a doc. MUDr. Bohuslav 

Svoboda, CSc. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předseda: prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. 

členové:  Mgr. Martin Benda  

                Ondřej Kallasch 

                Ing. Lubomír Brož 

                Mgr. Zdeněk Zajíček 

 

tajemník: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru LEG MHMP 

PRO:   49    PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada hl. m. Prahy na svém 

jednání v pondělí dne 31. srpna stanovila „Návrh programu jednání 19. zasedání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy", který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn 

spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným 

příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále primátor hl. m. Prahy 

sdělil, že následně Rada hl. m. Prahy v pondělí dne 7. 9. 2020 doplnila původní návrh 

programu o další materiály k projednání. Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že upravenou, 

Radou schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem a doplněné 

tisky byly rovněž zpřístupněny občanům.  

 

K dozařazeným tiskům vystoupili: radní Kordová Marvanová, náměstek primátora 

Hlubuček, náměstek primátora Scheinherr, náměstek primátora Vyhnánek, radní 

Zábranský, radní Chabr 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Vojtěch Ryvola, Mgr. 

David Bodeček – člen ZMČ Prahy 1, Naděžda Wellerová, Marta Semelová 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Vyhnánek a opět převzal řízení schůze primátor 

hl. m. Prahy. 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: primátor hl. m. Prahy, 

Benda, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, předseda výboru pro evropské 

záležitosti ZHMP Pospíšil, předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a 

zahraničních vztahy ZHMP Wolf, Udženija, Pilný, Nepil, Nacher, Burgerová, Martan, 

Čižinský, Lacko, Portlík, Zajac, náměstek primátora Scheinherr 

 

člen ZHMP Nacher – technická – v rámci diskuse chybně uvedl jméno „Ivan Pilip“, 

správně mělo být „Ivan Pilný“ 
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předseda klubu Pirátů Mahrik – požádal o přestávku na 20 minut před hlasováním o 

zařazení jednotlivých návrhů do programu jednání 

 

K předloženým pozměňovacím návrhům vystoupili tito členové ZHMP: Dlouhý, Portlík, 

primátor hl. m. Prahy 

 

předseda klubu TOP 09 a STAN - Spojené síly pro Prahu Pospíšil – požádal o přestávku na 

30 minut  

 

Přestávka 30 minut, na žádost klubu TOP 09 a STAN – Spojené síly pro Prahu byla 

přestávka prodloužena o dalších 10 minut 

 

Hlasování o návrhu náměstka primátora Vyhnánka – přeřadit tisk Z – 8601 „K návrhu na 

poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 10 z rozpočtu hl. m. Prahy k projednání 

na pevný čas 19 hodin 

PRO:   59 PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Chabra – vyřadit bod poř. č. 65, tisk Z – 8203 „k návrhu na 

úplatný převod pozemku parc.č. 2084/21, k.ú. Dejvice“ z programu tohoto jednání 

PRO:   59  PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu primátora hl. m. Prahy – zařadit tisk Z – 8667 „k návrhu Jednacího 

řádu výborů Zastupitelstva hlavního města Prahy“ 

PRO:   58  PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu primátora hl. m. Prahy – zařadit jako bod poř. č. 1, tisk Z – 8668 „k 

návrhu novely Jednacího řádu Zastupitelstva hlavního města Prahy“ 

PRO:   58  PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Bendy – zařadit tisk Z – 8663 „K řešení problematické 

situace průvodců v hl. m. Praze“ na program tohoto jednání jako bod poř. č. 1 

PRO:   59  PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderové – zařadit bod „k 

Petici proti zahrnutí ulic Těšíkova, Imrychova, Dobevská a jejich okolí do zadání 

urbanistických studií" na pevný čas 16,30 hodin 

PRO:   59  PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedy výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšila – zařadit 

bod „Zpráva o činnosti výboru pro zdravotnictví, sport a volný čas ZHMP“ jako 

předposlední bod tohoto jednání – tzn. zařadit před bod „k návrhu na personální změny ve 

výborech“ 

PRO:   54  PROTI: 0 ZDR.  1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 

vztahy ZHMP Wolfa – zařadit tisk Z – 8671 „k návrhu na změnu nájemní smlouvy č. 

2/20/1901/038 uzavřené dne 19. 2. 2020 mezi Hlavním městem Prahou zastoupeným 

Technickou správou komunikací hl. m. Prahy, a.s. a Společností pro obnovu Mariánského 

sloupu na Staroměstském náměstí v Praze na smlouvu o výpůjčce, a to s ohledem na 

nekomerční charakter investiční akce stavby Mariánského sloupu“ za body pana primátora  

PRO:   38  PROTI: 8 ZDR.  8 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Udženija – z bloku informací přeřadit do projednání 

jako bod č. 1 radní Johnové tisk Z – 8627 „O budoucím fungování Metropolitní nemocnice 

Na Františku, příspěvkové organizace hl. m. Prahy“ 

PRO:   27  PROTI: 0 ZDR.  28 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Pilného – zařadit bod „Podpora podnikání v Praze“ jako 

poslední bod pana primátora 

PRO:   23  PROTI: 0 ZDR.  30 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Martana – zařadit bod „Informace k dopravní stavbě 

Silniční okruh kolem Prahy – stavba 511“ jako 1. bod náměstka primátora Scheinherra 

(náměstek primátora Scheinherr dal pozměňující návrh, aby v případě přijetí to byl jeho 

v pořadí poslední bod a požádal, aby o tomto jeho návrhu bylo taktéž hlasováno) 

PRO:   57  PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Lacka – zařadit tisk Z – 8666 „k Dostupnému 

družstevnímu bydlení v hl. m. Praze“ za body pana radního Chabra 

PRO:   40  PROTI: 0 ZDR.  17 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Portlíka – zařadit bod „Informace MČ, týkající se 

dopravy“ 

PRO:   25 PROTI: 0 ZDR.  29 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu náměstka primátora Scheinherra – podal pozměňující návrh, aby bod 

člena ZHMP Martana, který byl dozařazen na program tohoto jednání s názvem 

„Informace k dopravní stavbě Silniční okruh kolem Prahy – stavba 511“ byl přesunut 

z pozice poř. č. 1 nově jako poslední bod bloku náměstka primátora Scheinherra  

PRO:   59  PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO:  24 PROTI:  0 ZDR.  0 

Zmatečné hlasování. 

 

K návrhu na pořadí tisku Z – 8668 „K návrhu novely Jednacího řádu ZHMP“ vystoupili 

tito členové ZHMP: Burgerová, primátor hl.m. Prahy, Dlouhý, Nepil, Benda, Udženija 

 

Opakované hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO:  58 PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Scheinherr a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. Opět převzal řízení schůze náměstek 

primátora Scheinherr a opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   1  

 

člen ZHMP Benda 

 

k řešení problematické situace průvodců v hlavním městě Praze 

 

  

   TISK:        Z – 8663 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/1 

Materiál uvedl člen ZHMP Benda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Třeštíková, Nepil, Nacher, předsedkyně 

výboru kontrolního ZHMP Janderová, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP 

Pospíšil, radní Kordová Marvanová, Čižinský, primátor hl. m. Prahy, náměstek primátora 

Vyhnánek, Brož. V rámci diskuse vystoupily tyto občanky HMP: Renata Blažková a dr. 

Lenka Mandová. Dále v pokračující diskusi vystoupila členka ZHMP Udženija. Poté 

vystoupila ještě zástupkyně z řad průvodců, která neuvedla své jméno a dále vystoupila 

Kateřina Komasová – občanka HMP. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní 

Šimral, Burgerová, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a 

životní prostředí ZHMP Plamínková, Portlík, Svoboda 
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Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského – umožnit vystoupení dvěma zástupcům z řad 

přítomných průvodců 

Pro: 49 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera – umožnit vystoupení dvěma zástupcům z řad 

přítomných průvodců 

Pro: 47  Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

člen ZHMP Benda (se ztotožnil s předloženým návrhem náměstka primátora Vyhnánka) 

týkajícího se úpravy původního textu usnesení, a to tak, že bod „IV. vyzývá zastupitele, 

aby apelovali…….“ bude nahrazen novým textem ve znění:  

„ZHMP IV. vyzývá Radu HMP, Vládu České Republiky a zástupce průvodcovských 

asociací k trojstranným jednáním v této věci“ a dále se člen ZHMP Benda (ztotožnil se 

s předloženým návrhem člena ZHMP Nachera), týkajícího se úpravy původního textu 

usnesení, a to tak, že bod „IV. vyzývá zastupitele, aby apelovali…….“ bude nahrazen 

novým textem ve znění:  

2. Radu HMP, aby se ekonomickou situací průvodců v Praze neprodleně zabývala a na 

příští jednání ZHMP přišla s návrhy konkrétní pomoci“ 

 

předseda klubu Pirátů Mahrik – požádal před hlasováním o přestávku na 5 minut  

 

Přestávka 5 minut 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Svobody – do původního textu usnesení navrhl doplnit 

text ve znění: „ZHMP navrhuje jmenování pracovní skupiny, která zodpovídá pod vedením 

pana primátora a je tvořena primátorem hl. m. Prahy, radní Třeštíkovou, radním Šimralem 

a náměstkem primátora Vyhnánkem, která po svém jednání předloží konkrétní kroky a 

bude informovat ZHMP dne 15. 10. 2020 

Pro: 24 Proti: 0 Zdr. 24 

Nebylo přijato. 

 

S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 

 

Ve 12,30 hodin zahájil primátor hl. m. Prahy bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP“ 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Procedurální návrh na zrušení pevného bodu „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP 

s tím, že v rámci daného bodu nebyly předloženy žádné interpelace členů ZHMP 

Pro: 32 Proti: 0 Zdr. 0 

člen ZHMP Arden – hlasoval také „pro“, ve výsledku hlasování se to však neobjevilo 

Bylo přijato. 
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V 13,15 hodin pokračovalo jednání dle schváleného programu jednání. 

 

Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Hlaváček. 

    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu novely Jednacího řádu Zastupitelstva hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 8668 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50    PROTI:  0    ZDRŽEL SE: 0   

    

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, primátor hl. m. Prahy, Nacher, Bílek, 

předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP Horáková. V rámci diskuse vystoupil 

JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP. Dále v diskusi vystoupil předseda 

výboru pro IT a Smart City ZHMP Beránek. 

 

JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP navrhl v příloze č. 1 zpřesnění čl. 3a JŘ 

„Účast členů ZHMP na zasedání formou videokonference“, kde do původního bodu ve 

znění: „(1) Členové Zastupitelstva se mohou v případě, že jim byla nařízena karanténa“ 

navrhl doplnit nový text se slovy: „dle jiného právního předpisu“ a dále ponechat text dle 

původně předloženého návrhu ve znění: „účastnit zasedání Zastupitelstva distančně, a to 

formou videokonference“ (primátor hl. m. Prahy se s doplněním textu ztotožnil) 

Pro: 50 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   3  

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu Jednacího řádu výborů Zastupitelstva hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 8667 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

   Hlasování v rámci videokonference:               PRO:    2        PROTI:    0       ZDRŽEL SE:  1 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, primátor hl. m. Prahy. V rámci diskuse 

vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel LEG MHMP. Dále v diskusi vystoupil 

předseda výboru pro zdravotnictví, sport a volný čas ZHMP Růžička 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   4 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k výsledku kontroly výkonu samostatné působnosti provedené u hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 8588 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

   Hlasování v rámci videokonference:               PRO:    4        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0  

                                                                                          

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/4 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu 

Praha - pól růstu ČR v roce 2020 

 

  

   TISK:        Z – 8455 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

   Hlasování v rámci videokonference:                PRO:   4        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/5 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    6 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

ke schválení projektů v rámci 46. Výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  

   TISK:        Z – 8584 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO:  46       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

  Hlasování v rámci videokonference:              PRO:   4       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/6 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

ke schválení projektů v rámci 54. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  

   TISK:        Z – 8564 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                     PRO:  49       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

Hlasování v rámci videokonference:               PRO:   4       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/7 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

ke schválení projektu v rámci 56. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  

   TISK:        Z – 8557 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ                       PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

Hlasování v rámci videokonference:               PRO:    3        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:   0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/8 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
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V diskusi vystoupil náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Scheinherr. 

    9 

 

zastupitel Pospíšil 

zastupitel Chabr 

zastupitel Maruštík 

zastupitel Wolf 

 

k návrhu na změnu nájemní smlouvy č. 2/20/1901/038 uzavřené dne 19. 2. 2020 mezi Hlavním 

městem Prahou zastoupeným Technickou správou komunikací hl. m. Prahy, a.s. a Společností 

pro obnovu Mariánského sloupu na Staroměstském náměstí v Praze na smlouvu o výpůjčce, a 

to s ohledem na nekomerční charakter investiční akce stavby Mariánského sloupu 

 

  

   TISK:        Z – 8671 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                     PRO:  36        PROTI:  5        ZDRŽEL SE:  9  

Hlasování v rámci videokonference:               PRO:   2        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   1 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/9 

Materiál uvedl předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční 

vztahy ZHMP Wolf. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Maruštík, předseda výboru pro evropské 

záležitosti ZHMP Pospíšil, primátor hl. m. Prahy, náměstek primátora Vyhnánek, Nacher, 

radní Chabr, Udženija, předseda výboru pro bydlení ZHMP Zelenka, Brož, předseda 

výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf, Svoboda, 

Portlík, Benda 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Pilného – požádal o zařazení bodu „Podpora podnikání 

v Praze“ na program tohoto jednání za body náměstka primátora Hlaváčka 

Pro: 30 Proti: 0 Zdr. 20 

Hlasování v rámci videokonference:   PRO:  3   PROTI:  0   ZDRŽEL SE:  1 

Řídící schůze náměstek primátora Scheinherr vyhlásil výsledek: Pro: 32 Zdr. 22 a dle jeho 

vyjádření tedy nebyl návrh přijat. 
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Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

   10 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn/úprav ÚP a jejich vydání (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 05) 

 

  

   TISK:        Z – 8433 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                   PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0  

Hlasování v rámci videokonference:             PRO:   4        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/10 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán 

a památkovou péči ZHMP Zeman, I. náměstek primátora Hlaváček 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    11 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejímu vydání - Z 2781/00 (fáze „návrh“+ „OOP“, vlna CZV IV) 

 

  

   TISK:        Z – 8439 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0  

Hlasování v rámci videokonference:               PRO:    4         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/11 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    12 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejímu vydání - Z 2854 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna CVZ V) 

 

  

   TISK:        Z – 8456 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                     PRO:  49        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:               PRO:    4        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/12 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    13 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn/úprav ÚP a jejich vydání (fáze "návrh" + "OOP", vlna 01) 

 

  

   TISK:        Z – 8434 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                   PRO:  50         PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:             PRO:   4          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/13 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn/úprav ÚP a jejich vydání (fáze"návrh" +"OOP", vlna 01) 

 

  

   TISK:        Z – 8540 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:               PRO:  47         PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0  

Hlasování v rámci videokonference:         PRO:    4        PROTI:    0      ZDRŽEL SE:   0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/14 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
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V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   15 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání - 1. skupina (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna CVZ IV) 

 

  

   TISK:        Z – 8547 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:               PRO:  49         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:         PRO:   4         PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/15 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Magda Mruškovičová. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn/úprav ÚP a jejich vydání (fáze "návrh" + "OOP", vlna 03) 

 

  

   TISK:        Z – 8545 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                PRO:  47         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  

Hlasování v rámci videokonference:          PRO:   4          PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/16 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Vít Janoušek. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Nepil. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn/úprav ÚP (fáze "návrh" + "OOP", vlna 03) 

 

  

   TISK:        Z – 8546 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                   PRO:  46         PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:             PRO:   4         PROTI:    0      ZDRŽEL SE:   0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/17 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP - Z 3364/00 (fáze „návrh“ + „OOP“, samostatně projednávaná změna) 

 

  

   TISK:        Z – 8474 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:  46         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   4          PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/18 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   19 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP - 2. skupina (fáze "návrh" + "OOP", vlna 01 úprav) 

 

  

   TISK:        Z – 7823 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                PRO:   50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0 

Hlasování v rámci videokonference:          PRO:    4        PROTI:   0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/19 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změn ÚP - 1. skupina (fáze „zadání“, vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z – 8470 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:  46         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   4          PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/20 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   21 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změny ÚP - Z 3291 (fáze "zadání", vlna 18) 

 

  

   TISK:        Z – 8541 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                    PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

Hlasování v rámci videokonference:              PRO:   4        PROTI:  0         ZDRŽEL SE: 0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/21 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 
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V diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

ZHMP Zeman. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změn ÚP - Z 3395, Z 3396, Z 3397 (fáze "zadání", vlna 21) 

 

  

   TISK:        Z – 8544 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                  PRO:  53         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:            PRO:   4         PROTI:   0       ZDRŽEL SE:   0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/22 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   23 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změny ÚP - U 1366 (fáze "zadání“, vlna 08 úprav) 

 

  

   TISK:        Z – 8294 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                   PRO:  52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:             PRO:   4          PROTI:  0       ZDRŽEL SE:   0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/23 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   24 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP - 142/2018 (fáze "podnět", vlna 26) 

 

  

   TISK:        Z – 8461 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                   PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

Hlasování v rámci videokonference:             PRO:   4        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/24 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. V rámci svého úvodního slova předložil 

pozměňovací návrh ve znění: „ZHMP schvaluje přerušení návrhu na pořízení změny č. 

142/2018 vlny 26 ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedeného v příloze č. 4 tohoto usnesení včetně 

jeho podrobnějšího textového a grafického vymezení uvedeného v příloze č. 5 tohoto 

usnesení“ 

Pro: 52 Proti: 0 Zdr. 0 

Hlasování v rámci videokonference:  PRO:  4    PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   25 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP - 1. skupina (fáze "podnět", vlna 29) 

 

  

   TISK:        Z – 8542 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:        PRO:   5        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   Zmatečné  

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:        PRO:  50       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0    

Hlasování v rámci videokonference:  PRO:    4       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/25 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. V rámci svého úvodního slova přednesl  

pozměňovací návrh na stažení dvou změn. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj, územní plán 

a památkovou péči ZHMP Zeman, Mahrik, Nepil, I. náměstek primátora Hlaváček, Stárek 
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Pozměňovací návrh I. náměstka primátora Hlaváčka – po dohodě s odborem ochrany 

prostředí MHMP stáhnout změnu č. 359/2019 a změnu č. 361/2019 

Pro: 49 Proti: 0  Zdr. 0 

Hlasování v rámci videokonference:      PRO:  4      PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům na pořízení změn ÚP - 1. skupina (fáze "podnět", vlna 30) 

 

  

   TISK:        Z – 8543 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                   PRO:  49         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3  

Hlasování v rámci videokonference:             PRO:   4          PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/26 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Magda Mruškovičová, Josef Antoš, Vít Janoušek 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: I. náměstek primátora Hlaváček, předseda výboru 

pro územní rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHMP Zeman, předseda výboru pro 

zdravotnictví, sport a volný čas ZHMP Růžička, předsedkyně výboru pro infrastrukturu, 

technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, předseda výboru pro 

kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf, Burgerová, Martan, 

Nepil 

 

I.náměstek primátora Hlaváček – požádal u změny č. 155/2018 – výstavba rodinného 

domu, Praha – Ďáblice, která je uvedena v příloze č. 2, o opravu chyby v materiálu „ÚZR“ 

a nahradit „kladným stanoviskem městské části“. 

 

Pozměňující návrh I. náměstka primátora Hlaváčka – přerušit změnu č. 14/2020 a změnu č. 

22/2020, které jsou uvedeny v příloze č. 4 a stáhnout změnu č. 218/2019 a změnu č. 

163/2019 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 0 

Hlasování v rámci videokonference:          PRO:  4        PROTI:  0      ZDRŽEL SE:  0 

Bylo přijato. 

 

Návrh předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí 

ZHMP Plamínkové na oddělené hlasování o stažení změny č. 197/2019, která je uvedena 

v příloze č. 2 

Pro: 46 Proti: 2 Zdr. 2 

Hlasování v rámci videokonference:          PRO:    4      PROTI:  0      ZDRŽEL SE:  0 

Bylo přijato. 
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Oddělené hlasování o uvedených změnách v tisku – mimo změnu č. 197/2019 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 0 

Hlasování v rámci videokonference:        PRO:  4       PROTI: 0       ZDRŽEL SE:  0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   27 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na ukončení pořizování změny ÚP - Z 3211 (fáze"návrh", vlna 14) 

 

  

   TISK:        Z – 8539 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                   PRO: 51         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0  

Hlasování v rámci videokonference:             PRO:  4         PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/27 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Vyhnánek. 

   28 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na úpravu vl. hl. m. Prahy v kap. 07 - Bezpečnost a k poskytnutí účelových 

neinvestičních dotací MČ hl. m. Prahy na činnost jednotek sborů dobrovolných hasičů pro rok 

2020 

 

  

   TISK:        Z – 8548 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

Hlasování v rámci videokonference:          PRO:   4        PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/28 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   29 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na poskytnutí účelové dotace Oblastnímu spolku Českého červeného kříže Praha 1 v 

roce 2020 z rozpočtu kap. 07 – BEZPEČNOST 

 

  

   TISK:        Z – 8570 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:  45         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   4         PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/29 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na uvolnění rezervy pro městské části hl. m. Prahy na provedení rekonstrukcí a 

výstaveb služeben Městské policie hl. m. Prahy a Policie ČR v roce 2020 z kap. 07 – 

BEZPEČNOST 

 

  

   TISK:        Z – 8617 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:  47         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   4         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/30 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   31 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na poskytnutí účelových dotací městským částem hl.m. Prahy na projekty související 

s naplňováním cílů hl. m. Prahy v rámci "Adaptační strategie na změnu klimatu" 

 

  

   TISK:        Z – 8638 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   3        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/31 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. V rámci svého úvodního slova přednesl 

náměstek primátora Hlubuček pozměňovací návrh, kdy MČ Praha 13 požádala o změnu 

účelu ve výši 2 mil, Kč, určenou původně na projekt rekonstrukce fontány a nově by se 

jednalo o projekt rekonstrukce dětského hřiště ve vnitrobloku Blatného: 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:  3       PROTI:  0           ZDRŽEL SE:   0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na změnu účelu a charakteru finančních prostředků ponechaných městské části 

Praha 21 k čerpání v roce 2020 

 

  

   TISK:        Z – 8531 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:          PRO:  42      PROTI:  0      ZDRŽEL SE:  0  Zmatečné 

Hlasování v rámci videokonference:    PRO:   4      PROTI:   0      ZDRŽEL SE:  0   

  Opakované hlasování o usnesení:      PRO:  44      PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/32 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Tisk byl projednáván v pevném čase od 16,30 hodin 

    

 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k "Petici proti zahrnutí ulic Těšíkova, Imrychova, Dobevská a jejich okolí do zadání 

urbanistických studií" 

 

  

   TISK:        Z – 8452 

 

  HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                  PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   4        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:   0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/33 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Maruštík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   33 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro Toulcův dvůr, z.s. pro rok 2021 

 

  

   TISK:        Z – 8425 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:   38       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:    4        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/34 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   34 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku č. parc. 159/116 v kat. ú. Benice do vlastnictví hl. m. 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 8309 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   4         PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/35 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   35 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku č. parc. 312/23 v kat. ú. Benice do vlastnictví hl. m. 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 8314 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   4         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/36 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   36 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 313/2 k.ú. Holyně do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 8326 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   4        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/37 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   37 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků č. parc. 1260, 1261, 1263, 1264, 1265/1 a 1265/3 v  

kat. ú. Čakovice do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 8576 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:   44       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:    4       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:   0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/38 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   38 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o budoucí kupní smlouvě o převodu vlastnictví k nemovité věci 

- části  pozemku par.č. 1810/90  k.ú. Dubeč 

 

  

   TISK:        Z – 8017 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                   PRO:  44        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0 

  Hlasování v rámci videokonference:           PRO:    4       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/39 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   39 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na uzavření dodatku číslo 1 smlouvy č. 110/2020/1 o poskytnutí finančních 

prostředků z rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2020 

 

  

   TISK:        Z – 8522 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:   37       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:    4       PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/40 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dopravu ZHMP Richter. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   40 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k poskytnutí účelových dotací na projektovou přípravu a realizaci komunikací pro 

bezmotorovou dopravu 

 

  

   TISK:        Z – 8402 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:   33       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  1 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:    4        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/41 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

člen ZHMP Martan – hlasoval chybně „pro“, správně mělo být „zdržel se“ 

 

   41 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k poskytnutí účelové investiční dotace městské části Praha - Běchovice na projektovou 

přípravu rozšíření železniční zastávky Praha - Běchovice střed 

 

  

   TISK:        Z – 8603 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   4        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0      

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/42 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, Čižinský, náměstek primátora 

Scheinherr, Udženija 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Tisk byl projednán v pevném čase od 17 hodin 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   * 

 

radní Kordová Marvanová 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se vymezují podmínky provozování hazardních her 

na území hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 8535 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 PRO:   48       PROTI:  1        ZDRŽEL SE:  5  

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:    2       PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    19/43 

Materiál uvedla radní Kordová Marvanová. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: prof. RNDr. Václav Hampl, DrSc. – senátor HMP, 

Jiří Kadlec, Martin Svoboda, Ing. Eva Tylová – místostarostka MČ Praha 12, Mgr. David 

Bodeček – člen ZMČ Prahy 1, Petr Kutílek, Vladan Brož, Vladimír Eichinger – Asociace 

kasin, Ondřej Hanko, Daniel Tůma, Adam Kopetzký, Hana Matoušová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zajac, Nacher, předseda výboru pro legislativu, 

veřejnou správu a transparentnost ZHMP Murňák, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 

Janderová, Štampach, předseda výboru finančního ZHMP Vondra, Čižinský, Prokop, 

náměstek primátora Vyhnánek, Nepil, Portlík, radní Kordová Marvanová, Udženija, 

Sedeke, předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy 

ZHMP Wolf, Stárek, Arden, Dlouhý, Bílek, náměstek primátora Scheinherr, předseda 

výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, Pilný, předseda výboru pro správu 

majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik. V rámci diskuse 

vystoupila JUDr. Soňa Thuriová – ředitelka odboru daní, poplatků a cen MHMP. Dále 

v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Chabr, Vodrážka, Kaštovský,  

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského na prodloužení jednání i po 19. hodině 

Pro: 37  Proti: 2  Zdr. 0 

Hlasování v rámci videokonference:     PRO: 3   PROTI: 0   ZDRŽEL SE:  0 

Bylo přijato.     

 

Na návrh předsedů klubů byla vyhlášena přestávka 30 minut 

 

Přestávka 21,22 – 21,52 hodin 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Kaštovského – původní text usnesení nahradit novým 

textem ve znění: „ZHMP ve snaze směřující k poklesu provozování hazardních her na 

území hl. m. Prahy a negativních důsledků spojených s nimi bez hrozby pokut a soudních 

sporů požaduje  

a) projednání návrhu vyhlášky s ÚOHS, potvrzující, že předkládaný návrh vyhlášky řeší 

stávající a nevytváří nový deliktní stav,  
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b) předložení finálního návrhu vyhlášky, reflektující připomínky MČ a případné 

připomínky a vyjádření ÚOHS,  

c) vyjádření k poslednímu nálezu Ústavního soudu k dané problematice, 

II. ukládá radní Haně Kordové Marvanové  

dopracovat projednávaný materiál a předložit návrh obecně závazné vyhlášky dle výše 

uvedeného“ 

Pro: 22 Proti: 15 Zdr. 19 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:  2        PROTI: 0      ZDRŽEL SE:  2       

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Chabra – po poradě s LEG MHMP byl předložený text 

přesunut a bylo hlasováno o následujícím znění:  

bod I. zůstal beze změny, 

bod II. ve znění: obecně závaznou vyhlášku, kterou se vymezují podmínky provozování 

hazardních her na území hl. m. Prahy, která tvoří přílohu č. 1 tohoto usnesení 

Zastupitelstvo schvaluje…., a to s účinností od 1. 1. 2021 

Bod III. v novém znění: ukládá Radě hl. města Prahy  

1. před účinností obecně závazné vyhlášky projednat s ÚOHS obecně závaznou vyhlášku 

s tím, že ÚOHS zkonstatuje, zda obecně závazná vyhláška řeší stávající deliktní stav 

2. seznámit ZHMP s výsledkem projednání dle bodu III. 1.  

Termín 30. listopadu 2020 

Bod II. se mění tak, že se doplňuje za slova „tohoto usnesení“ slova „a to s účinností od 1. 

1. 2020“ 

Bod III. ukládá 1. Radě HMP  

1) před účinností obecně závazné vyhlášky……… 

2) seznámit ZHMP s výsledkem projednání dle bodu III. 1.  

Termín: 30. 11. 2020“ 

Pro: 59 Proti: 0  Zdr. 0 

Hlasování v rámci videokonference:           PRO:   4     PROTI:  0     ZDRŽEL SE: 0       

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – vymazat všechny části usnesení a schválit text 

ve znění: “Zastupitelstvo hl. m. Prahy se  

I. ztotožňuje se záměrem, směřujícím k poklesu provozování hazardních her na území 

hlavního města Prahy a negativních důsledků spojených s nimi 

II. konstatuje, že vzhledem k aktuální ekonomické situaci a výpadku příjmů na straně 

městských částí není vhodná doba na přijetí vyhlášky, která neřeší další výpadek 

v rozpočtu městských částí 

III. požaduje  

a) předložení vyjádření ÚOHS, vylučující zachování na území hl. m. Prahy stávajícího 

způsobu regulace prostřednictvím adresných míst 

b) detailní zpracování dopadů případného zákazu na rozpočty městských částí spolu 

s konkrétními rozpočtovými opatřeními, nahrazujícími tyto výpadky 

c) požaduje analýzu dopadu spuštění registru vyloučených osob v rámci ochrany sociálně 

slabých, snadno zranitelných nebo duševně nevyzrálých osob na migraci těchto skupin 

směrem k hazardním hrám v online prostoru a možnosti regulace této rizikovější skupiny 

hlavním městem Prahou např. prostřednictvím legislativní iniciativy 
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IV. ukládá Radě hl. m. Prahy přepracovat projednávaný materiál a předložit návrh obecně 

závazné vyhlášky tak, aby byly zohledněny připomínky městských částí, které s nulovou 

tolerancí technických her vzhledem k existenci kasin hotelového typu nesouhlasí“ 

Pro: 20 Proti: 17 Zdr. 18 

Hlasování v rámci videokonference:       PRO:   2     PROTI:  0     ZDRŽEL SE:  2      

Nebylo přijato. 

 

Předseda klubu ANO Nacher – požádal o přestávku 5 minut před hlasováním o celém 

usnesení  

 

Přestávka 5 minut 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Tisk byl projednán v pevném čase od 19 hodin. 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlubuček. 

   44 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 10 z rozpočtu hlavního města 

Prahy 

 

+ pozměňovací návrh, který byl rozdán na stůl 

 

  

   TISK:        Z – 8601 

 

   PŘERUŠENO                                                                        

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek.  

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Renata Chmelová – starostka MČ Praha 10, Ing. 

Tomáš Pek, S. E. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Vodrážka, náměstek primátora Vyhnánek, Pilný,  

Bílek, předseda výboru pro dopravu ZHMP Richter, Nacher, Komrsková, Nepil, Brož, 

Maruštík, Sedeke, předseda výboru finančního ZHMP Vondra, Prokop, Čižinský, Dlouhý, 

Portlík 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Pilného – odložit projednávání bodu na příští zasedání 

ZHMP 

Pro: 17 Proti: 16 Zdr. 10 

Hlasování v rámci videokonference:       PRO:   2      PROTI:  1     ZDRŽEL SE:  1      

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Dlouhého – umožnit vystoupení v diskusi panu Tomáši 

Pekovi 

Pro: 37 Proti: 0 Zdr. 2 

Hlasování v rámci videokonference:       PRO:   2      PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  2      

Bylo přijato. 
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Procedurální návrh předsedy finančního výboru ZHMP Vondry – přerušit projednávání 

tohoto tisku a jeho zařazení na konec tohoto jednání ZHMP  

Pro: 19 Proti: 7 Zdr. 20 

Hlasování v rámci videokonference:        PRO:  0       PROTI: 1   ZDRŽEL SE:  3 

Nebylo přijato.  

 

Procedurální návrh náměstka primátora Vyhnánka – přerušit projednávání tohoto tisku a 

jeho zařazení jako předposledního bodu tohoto jednání ZHMP 

Pro: 49 Proti: 0  Zdr. 2 

Hlasování v rámci videokonference:        PRO:  0        PROTI:  0   ZDRŽEL SE:   4    

Bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh členky ZHMP Udženija – přerušit toto jednání ZHMP a předseda 

výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf návrh 

doplnil, aby toto ZHMP bylo přerušeno do čtvrtka 17. 9. 2020 do 8,30 hodin 

Pro: 31 Proti: 19 Zdr. 3 

Hlasování v rámci videokonference:         PRO:  2      PROTI:  --         ZDRŽEL SE:   -- 

Bylo přijato. 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

 

1 Z-8615 o významných dopravních omezeních na hlavních 

komunikacích v Praze 

náměstek 

primátora 

Scheinherr 

2 Z-8561 informace o stavu implementace Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR 
primátor  

hl.m. Prahy 

 

3 Z-8549 k Informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících z 

usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

4 Z-8586 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2020 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k návrhu na úpravu rozpočtu 

běžných výdajů v kap. 0416 v roce 2020 u škol a 

školských zařízení, zřizovaných hlavním městem 

Prahou a u škol a školských zařízení, zřizovaných 

městskými částmi hlavního města Prahy 

radní Šimral 

5 Z-8594 k postupu investorské přípravy stavby č. 9567 

Radlická radiála JZM - Smíchov 

náměstek 

primátora 

Scheinherr 

6 Z-8627 o budoucím fungování Metropolitní nemocnice Na 

Františku, příspěvkové organizace hl. m. Prahy 

radní Johnová 
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Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Elektronické podání 9. 9. 2020: Podnět občanů Prahy 1 – Žádost o projednání zákazu 

herních automatů zastupitelstvem MČ Praha 1 

(Městská část Praha 1, Vodičkova 681/18, 110 00 Praha 1) 

 

Petice – nesouhlas se změnou ÚP parc. č. 1829/1,2,3,4 v k. ú. Modřany – tzv. louky „Na 

Hupech“ – na okraji přírodní památky Modřanská rokle z S03 na VV 

(Petiční výbor: RNDr. Jiří Vávra, CSc., Ing. Eva Tylová, Lukáš Findels, Ing. Jana 

Soukupová, Ph.D., Ing. Matěj Mlčoch) 

 

Žádost o zvážení změny návrhu OZV, kterou se vymezují podmínky provozování 

hazardních her na území hl. m. Prahy 

(Asociace společností provozující casina v ČR, Maltézské náměstí 537/4, 118 00  Praha 1) 

 

Petice – Masaryčka lidem nebo Pentě? 

(Arnika – Centrum pro podporu občanů, Dělnická 541/13, 170 00  Praha 7) 

 

Dotaz voliče – dopravní situace – Patočkova ulice a možnost jejího souběžného projetí  

+ odpověď náměstka primátora Hlubučka  

(Michal Švenka, *****) 

 

Stanovisko kompatibility – sněmovní tisk 939 (příspěvek krajům ve výši 500 Kč na 

obyvatele ze státního rozpočtu) 

(Kancelář Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, Sněmovní 176/4, 118 00  Praha 1) 

 

Stížnost k projednání na ZHMP – rušení nočního klidu akcí legalizovanou Magistrátem hl. 

m. Prahy 

+ odpověď radní Třeštíkové 

(Miloš Závora, ****) 

 

Elektronické podání 13. 7. 2020 členům ZHMP – Pokyny pro stavební činnosti na území 

MPR Znojmo 

(Josef Platil, ****) 

 

Dopis družstevníkovi – rekonstrukce bytových jednotek ul. Vašátkova + odpověď radního 

Zábranského 

(Bytové družstvo, Vašátkova 1032/11, 198 00 Praha 14 – Černý Most) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 19/1 až č. 19/43 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

 

Náměstek primátora Hlubuček přerušil na základě procedurálního hlasování toto jednání 

ZHMP do čtvrtka 17. 9. 2020 do 8,30 hodin.  

 

 

 

 

 

 

MUDr. Zdeněk  H ř i b 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

               Bc. Michaela K r a u s o v á 

 

      

 

 

               doc. MUDr. Bohuslav S v o b o d a, CSc. 

 

 

 

 

 

Zapsala:  Mgr. Jana Soběslavská 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


